服務宗旨 Mission

透過優質醫療護理服務、多元化的治療及活動,為癌症病者提供全人照顧,提昇病者及家屬的生活質素。

The centre is dedicated to provide holistic care to improve quality of life of cancer patients and their families through quality medical and nursing services, multimodality therapies and rehabilitative therapies.

專業醫療服務團隊 Professional Multi-disciplinary Health Care Team

專業團隊由腫瘤紓緩科醫生及護士、精神 科醫生、臨床心理學家、社工、物理治療 師、職業治療師、營養師、牧靈人員及寧 養服務義工所組成,提供多元化的專業服 務。

The team comprises of oncologists specialized in palliative medicine, palliative care nurse, psychiatrist, clinical psychologist, social worker, physiotherapist, occupational therapist, dietitian, chaplain and volunteers. The team will provide a wide range of palliative care services.

服務範圍 Scope of service

專科門診 Out-Patient Clinic

腫瘤紓緩科醫生及護士會為病者跟進 病情,專業醫療團隊更為有需要的病者 和家屬提供心理輔導。

Patients will be followed up by oncologists and nurses specialized in palliative medicine.

The multi-disciplinary team also provides psychological counseling for patients and relatives.

寧養中心活動

Centre Activities

中心為病人及其家屬提供多元化活動, 提昇病者身心機能,並與其他病友及家 屬建立互相支持的網絡。活動包括復康 治療,輔助治療和健康講座等。

The Centre provides wide spectrum activities for patients and their relatives, to enhance their physical and social function, and psychological support network. Activities include rehabilitation therapies, complementary therapies and educational talks.

日間舒緩服務 Day Care

提供專業醫療日間護理服務,為病人提供適 切的紓緩治療、心理支持和晚晴照顧,同時 紓緩照顧者的壓力,給予照顧者私人空間。

The centre will provide day care for patients and to allow their family to take a break and be relieved from the stress of their daily care.

家居探訪 Home Palliative Care

家訪團隊包括寧養護士、靈牧及義工,為病者提供家居護理評估、徵狀處理、藥物指引,為病者及其家屬提供心理支持及護理指導。

Home Care Team comprises of palliative care nurse, chaplain and volunteers. They will provide home visits to patients and relatives to provide nursing assessment, symptom control, psychological and spiritual support.

善別輔導 Bereavement Counseling

提供個別或小組形式的善別輔導,協助喪親者走過哀傷路,重新投入新生活。

We provide individual and group bereavement counseling service to assist the bereaved families to work through the process of bereavement and to return to normal life.



服務收費 Service Charges

乃根據醫院管理局之釐定。

Service charges follow those recommended by Hospital Authority.

寧養中心開放時間 Hospice Centre opening hours:

星期一至五:上午九時至下午五時 星期六、日及公眾假期休息

Monday to Friday: 0900 – 1700 Saturday, Sunday and Public Holiday: closed

查詢 Enquiry



臨床腫瘤科 寧養中心

Department of Clinical Oncology Hospice Centre

東區尤德夫人那打素醫院 臨床腫瘤科 寧養中心

東座大樓地庫二層

Hospice Centre,
Department of Clinical Oncology

LG2, East Block,
Pamela Youde Netherole Eastern Hospital

電話 Telephone: 2595 4051 傳真 Fax: 2976 5716





醫管局港島東聯網 東區尤德夫人那打素醫院

Hospital Authority Hong Kong East Cluster Pamela Youde Nethersole Eastern Hospital

